
Črne cvetke opozarjajo! Dostikrat se s kolesom popeljem po Ljubljanskem
barju. Predvsem pozimi, ko je pokrajina gola, zbode
iloveka voii nemarnost, kise jipravi: »ODVRZI.KAR
NE RABIŠ, KAMOR TE JE VOUA.« V dveh februar-
skih popoldnevih sem naletel kar na nekaj »cvetk« za
poletne dni, ko jih bo (ZOPET) prekrilo zelenje. Naj jih
na kratko predstavim.

Na križišču Mihovega štradona in Lahove poti je nek-
do pozabil dve iimnici (slika 1).

Mogoie 200 ali 300 metrov dalje (poleg dovoza na
južno avtocesto proti Zagrebu) je nekdo (po moje cestno
podjetje, ki je dclalo avtocesto) vse prej kot zadovoljivo
počistil za seboj, potem, ko je za silo naredil nov dovoz
na barje Zanlma me, ali ne pride m koncu dcl kdo od
pristojnih delavcev pregledati delo svojih podrejenih?)

Ko se pelješ po kolovozni poti naprej in zavijei med
barjanske travnike, ne smeš preveč gledati okoli sebe,
kajti kaj kmalu lahko v kakšni grmadi ob ccsti odkrijeS
zanimive reči. Na primer cel kup avtomobilskih plaščev
z vrečkami s spreji med njimi (slika 2). Ali pa kup
zverižene plotevine, ki jo je nekdo na vral na nos sknl
v veliko grmado nekaj 100 metrov od Debelega hriba
proti Ljubljanskemu barju!

Če te takšne majhne lenobnosti Se puščajo dokaj rav-
noduSnega, potem te skrajno nemarni odnos do naSih
naravnih spomenikov, blago reieno, pogreje! Če mi ne
verjamete, pojdite na kratek sprehod v DOLJNO DRA-
GE, ki je NARAVNI SPOMENIK (zavarovan sicer
z odlokom iz prejšnjega sistema SRS, St. 23/86, pa ven-
dar!). Če boste zavili takoj pri vhodu v dolino na levo,
boste kaj kmalu ugotovili, kako se odgovorni (ki so ta
odlok sprejeli), vključno z domačini prav malo brigajo za
svojo okolico (slika 3). SICER PA BO ČEZ DOBER
MESEC POGLED NA VSO TO SVINJARIJO MALO
MANJ MOTEČ TUDI ZA TISTE, KI JIM NI VSE-
ENO KAKŠNO JE NASE BARJE. POGNALE BODO
ROŽICE, OZELENEU BODO GRMIČKI IN PRE-
KRILI...

P. S. Zanima me kaj mislijo odgovomi za okolje v naii
obiini? Ali vedo za to stanje? In £e vedo, ali nameravajo
kaj storiti zato, da naslednjo jescn odpadlo listje nebi
zopet prikazalo vse prej kot lepe roiice ob barjanskih
poteh?

Lahko bi tudi NASA KOMUNA naredila kaj za osveS-
čanje tistih prebivalccv, kt ravnajo z okoljcm kot svinja
z mehom. Mogoie ne bi bilo slabo. te bi postavili na
začetke kolovoznih poti table z napisom: »PREPOVE-
DANO ODLAGANJE VSEH VRST ODPADKOV!!!«
In kaj je s kaznimi za take prekrike!?
Lep pozdrav!
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